



L'ATELIER 67

The new « place to be » in Sophia!

Le nouveau « place to be » à Sophia !



Inaugurated on August 17th after 6 months of renovation, L'Atelier 67 is positioned as the new local attraction for the working population of the TechnoPark.

Ouvert depuis le 17 août dernier après plus de 6 mois de rénovation, L'Atelier 67 se veut être le nouveau repère des actifs de la technopole.



L'atelier 67 is:

- **A place to host events for 250 guests** that also offers 3 distinct modular spaces for private events:
- **A terrace for 100 people** that can be completely uncovered
- A ground-floor room for 70 people
- A mezzanine for 80 people
- **Fusion cuisine** combining Mediterranean, Asian and American trends, 100% French meat and homemade desserts.
- **Menus renewed every two months** and meals served quickly, a new express formula each day for an average all-inclusive amount of 15€.



L'atelier 67 c'est :

- **Plus de 250 couverts en configuration maximum** et 3 espaces distincts à moduler et privatiser pour vos événements:
- Une terrasse de 100 places entièrement découvrable
- Un rez de chaussée de 70 places
- Une mezzanine de 80 places
- Une cuisine fusion où se mêlent tendances méditerranéennes, asiatiques et américaines, de la viande 100 % française et des desserts faits maison.
- Une carte renouvelée tous les deux mois, un service rapide, sans oublier la formule express qui change chaque jour avec un ticket moyen tout compris autour de 15€.

L'atelier 67

3400 route des Dolines - Biot Sophia Antipolis
 Free parking in front of the venue
 Reservations recommended.
 Parking gratuit juste devant
 Réservation conseillée.
Tél. +33 (0) 4 92 90 07 47
info@atelier67.fr